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2012D37953 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

Nr Vraag 
1 Kunt u een overzicht geven van alle kosten die zijn gemaakt om de 

maximumsnelheid op snelwegen naar 130 km/ per uur te 
verhogen? 

2 Wanneer zijn de problemen met de snelheidsborden als gevolg van 
de snelheidsverhoging opgelost? Hoe beoordeelt u de mogelijkheid 
om de afwijkende snelheid op de matrixborden weer te geven? Wat 
zijn hiervan de kosten? 

3 Kunt u per rijksweg aangeven welke veiligheidsmaatregelen u heeft 
genomen om de maximumsnelheid op deze rijkswegen te kunnen 
verhogen? 

4 Kunt u aangeven welke gevolgen het uitvoeren van wegwerkzaam-
heden overdag heeft voor de veiligheid van de wegwerkers? 

5 a. Klopt het dat de rijksbijdrage voor het Regiospecifiek Pakket 
(RSP) alleen van toepassing is als het mobiliteitsfonds wordt 
gebruikt voor infrastructurele projecten (weg, water en openbaar 
vervoer)? 
b. Accepteert u dat de provincie Fryslân de provinciale middelen 
voor de N381 en Centrale As overhevelt als dekkingsmiddel voor 
het mobiliteitsfonds voor deze twee projecten in plaats van voor de 
spoorlijn Heerenveen – Drachten – Groningen? 
c. Kunt u aangeven of hierover overleg heeft plaatsgevonden met 
de noordelijke provincies? Zo ja, bent u bereid om een afschrift van 
dit overleg en eventuele afspraken, voortvloeiend uit dit overleg, 
naar de Kamer toe te sturen? 

6 a Aan welke Meerjarenprogramma Infrastructuur Ruimte en 
Transport (MIRT) projecten geven regionale overheden een 
financiële bijdrage? 
b. Komen deze bijdragen in gevaar door invoering van de Wet 
Houdbare overheidsfinanciën (Wet HOF)? 
c. Zo ja, kun u aangeven om welke projecten het gaat? Zo nee, 
waarom niet? 

7 a. Bestaan er «waterdichte» schotten tussen de diverse budgetten 
bij het ministerie van Infrastructuur en Milieu, zoals tussen beheer 
onderhoud en aanleg of tussen weg en spoor? 
b. Zo ja, wat gaat u ondernemen om deze schotten te verwijderen? 
c. Zo nee, kunt u voorbeelden noemen hoe er slim wordt 
omgegaan met combineren van deze budgetten? 

8 a. Klopt het dat de aanpak van de verzorgingsplaatsen met 
minimaal 1 jaar wordt uitgesteld? 
b. Blijft het toegezegd budget van € 25 mln wel voor de aanpak van 
de verzorgingsplaatsen behouden? 
c. Kan het Maatregelenpakket Verzorgingsplaatsen wel onverkort 
worden uitgevoerd? 
d. Wanneer bent u van plan de grote en acute problemen langs met 
name de A1 Oost aan te gaan pakken? Is het een mogelijkheid om 
voor enkele verzorgingplaatsen op die route (zoals De Poppe en 
Struik) al in 2013 tot uitbreiding van de capaciteit te komen? 

9 Waarom beschouwt u aangenomen amendementen als 
«gebonden» uitgaven en niet als verplichte uitgaven? 
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10 a. Kunt u aangeven hoeveel kilometer spoorstaven en dwarsliggers 
er in de periode 2005 t/m 2012 zijn vervangen? 
b. Hoeveel euro was er hiervoor in de periode van 2007 t/m 2011 
per jaar begroot en hoeveel euro is hier in de periode van 2007 t/m 
2011 per jaar daadwerkelijk uitgegeven? 
c. Wat is de vervangingstermijn voor spoorstaven en dwarsliggers? 
Is dit vervangingstempo voldoende in relatie tot de levenscyclus 
van spoorstaven en dwarsliggers? Wat betekent de dalende 
productie voor de levensduur van het spoor? 
d. Kunt u aangeven na hoeveel jaar gemiddeld de «bovenbouw» 
van snelwegen wordt vernieuwd? 
e. Herinnert u zich de toezegging dat u ProRail bij de eerstvolgende 
benchmark specifiek zou vragen te kijken naar de verschillende 
typen spoorstaven in relatie tot de lifecycle-kosten (Kamerstukken 
II, vergaderjaar 2008–2009, 29 984, nr. 154, blz. 3)? Kunt u aangeven 
waarom deze toezegging nog niet is nagekomen terwijl op 
25 oktober 2011 de nieuwe benchmark naar de Kamer is gestuurd 
(Kamerstukken II, vergaderjaar 2011–2012, 29 984, nr. 273)? Kunt u 
aangeven wanneer deze toezegging alsnog wordt uitgevoerd? 

11 Kunt u aangeven welke concrete mogelijkheden er zijn om de 
taakstelling in te vullen? Op welke projecten uit de verschillende 
productartikelen kan er in theorie worden bezuinigd? Wat zullen de 
gevolgen hiervan zijn? 

12 Wat zijn de potentiële gevolgen in de periode 2014–2028 van de 
taakstelling op artikel 13 (spoor) van in totaal € 832 mln? 

13 a. Kunt u aangeven of de bezuinigingsreeks 2013–2028 op artikel 13 
(spoor), die optelt tot € 832 mln, wordt veroorzaakt door generieke 
taakstellingen en een specifieke taakstelling op het Infrastructuur-
fonds van structureel € 200 mln per jaar? Kunt u een uitsplitsing 
naar deze taakstellingen van de bezuinigingsreeks voor de gehele 
periode naar de Kamer toe sturen? 
b. Kunt u tevens een uitsplitsing naar deze twee oorzaken van de 
bezuinigingsreeks voor de gehele periode voor de taakstelling op 
waterveiligheid naar de Kamer toe sturen? 

14 Kunt u een overzicht geven van de nieuwe prestatieafspraken die 
zijn gemaakt en de nieuwe indicatoren die zijn opgesteld ten 
behoeve van het Verkeersmanagement en Beheer en Onderhoud 
voor de periode 2013–2016? 

15 a. Wat is de planning van de Praktijkproef Amsterdam? 
b. Wanneer ontvangt de Kamer informatie met betrekking tot de 
voortgang van de Praktijkproef Amsterdam? 

16 Kunt u aangeven hoeveel van de stalen kunstwerken, gezien hun 
staat, direct aan vervanging toe zijn? Levert uitstel van vervanging 
gevaarlijke situaties op? 

17 a. Kunt u een toelichting geven op de tabel «Stalen kunstwerken»? 
b. Kunt u de Kamer inzicht verschaffen in de onderhoudsplanning 
van deze stalen bruggen? 

18 a. Kunt u aangeven welke concrete maatregelen op het gebied van 
Dynamisch Verkeersmanagement (DVM) door u in de periode 
2009–2012 zijn doorgevoerd? 
b. Waarom staat in de begroting van het Infrastructuurfonds 2013 
beschreven wat er tot 2012 is geïnvesteerd in DVM? 
c. Zijn er nog DVM maatregelen die in 2013 en later worden 
uitgerold, afgezien van de Praktijkproef Amsterdam? 

19 Kunt u aangeven wat DVM heeft opgeleverd wat betreft het 
verminderen van het aantal voertuigverliesuren? 
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20 Waarom vervalt de indicator voor de kwaliteit van de bruggen? 
Deelt u de mening dat de vervangende indicatoren voor verstorin-
gen een resultante zijn, maar niet inzichtelijk maken of er wellicht 
op termijn problemen aankomen die nog niet zichtbaar zijn via de 
nieuwe indicatoren, bijvoorbeeld door achterstallig onderhoud? 

21 a Wat betekent de versobering op het gebied van DVM voor de 
oorspronkelijke doelen van dit programma? Kunt u per jaar een 
totaal overzicht geven van de budgetten voor DVM in de periode 
2009–2012 en de periode 2013 en later, waarbij wordt aangegeven 
waar de versobering van DVM precies plaatsvindt? 
b. Kunt u aangeven waar de € 50 mln voor DVM rond Amsterdam 
precies aan wordt besteed? Komt dit bovenop de eerder genoemde 
middelen voor DVM? 

22 Hoe verhoudt het pakket Meer veilig-2 en Meer veilig-3 zich tot het 
recente nieuws dat de doelstellingen op het gebied van verkeers-
veiligheid mogelijk niet gehaald worden? 

23 a. Kunt u verklaren waarom er in 2013 geen bestedingen zijn voor 
de A9 Alkmaar – Uitgeest, terwijl in 2014 er wel € 7 mln wordt voor 
de snelweg wordt uitgetrokken? 
b. Kunt u het verschil in uitgaven in de periode 2015–2017 voor de 
A4 Midden Delfland verklaren? 
c. Kunt u het toegenomen budget voor de N57 verklaren? Waarom 
zijn er bij dit project wel indexeringskosten en bij andere projecten 
niet? 

24 Kunt u verklaren wat de oorzaak is van de meerkosten bij project 
N50 Ramspol – Ens? 

25 a. Kunt u aangeven wat precies de hoogte is van de bijstelling van 
de projectraming bij het project A4 Burgerveen – Leiden? 
b. Wat is de oorzaak van de verlaging van het taakstellend budget? 

26 a. Kunt u aangeven hoe de kosten als gevolg van diefstal van 
koperleidingen langs het spoor zijn meegenomen in de begroting? 
b. Bent u bekend met de hoogte van deze kosten? 

27 Wat is uw oordeel rondom het realiseren van een spoortunnel in 
Weesp? 

28 Kunt u meer toelichting geven op de oorzaken van de kostenover-
schrijding van € 77 mln bij het project Rijswijk – Schiedam? 

29 Kunt u een verklaring geven voor de vertraging van Den Haag CS 
van de sporen 11 en 12? Klopt het dat deze vertraging niet wordt 
veroorzaakt door aanpassingen in het ontwerp maar juist omdat 
het de vraag was of deze sporen nodig waren voor het Programma 
Hoogfrequent Spoorvervoer (PHS) en dat de regio recent heeft 
gehoord dat dit toch het geval is, waardoor alsnog het project voor 
Randstadrail eindstation Erasmuslijn moet worden gestart? 

30 a. Hoeveel treinen zullen in het kader van de European Rail Traffic 
Management System (ERTMS) pilot worden voorzien van ERTMS? 
Blijft ERTMS in deze treinen ook na afloop van de pilot 
beschikbaar? 
b. Kunt u aangeven waar het geld voor de pilot precies aan wordt 
besteed door een verdere specificatie van de verdeling van de 
middelen te geven? 
c. Welke vragen moeten er met deze pilot worden beantwoord? 
d. Waarom moet de overheid de kosten van deze pilot betalen? 
e. Hoe staat het met de voortgang van de pilot en met het 
Expertisecentrum? 
f. Hoe wordt de positie van kennispartijen als de TU Delft en 
ervaren vervoerders optimaal benut? 
g, Wanneer gaat de ICE eindelijk 160 en 200 km/ per uur rijden? 
Klopt het dat er goedkope mogelijkheden zijn om de ICE al op korte 
termijn tussen Amsterdam Arena en Arnhem 160 km/ per uur te 
laten rijden? 
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31 a. Kunt u de grote schommelingen in het budget in de periode 
2013–2017 voor het programma kleine functiewijzigingen 
verklaren? 
b. Welke maatregelen zijn of worden er voor dit budget gereali-
seerd in 2012 en welke maatregelen zijn beoogd in 2013? Hoeveel 
van dit budget is nog niet belegd? 

32 Kunt u een overzichtstabel geven van alle middelen voor regionaal 
spoor (bijvoorbeeld uit het Begrotingsakkoord 2013 en het 
programma Beter Benutten) en daarbij aangeven hoe de middelen 
zijn verdeeld over de verschillende projecten? 

33 Kunt u aangeven of er al specifieke projecten zijn benoemd voor de 
impuls van 50 miljoen euro voor grensoverschrijdend spoorver-
voer? 

34 Hoe zijn de middelen voor grensoverschrijdend spoorvervoer op dit 
moment verdeeld? Kunt u een overzicht geven van de nog 
beschikbare middelen en de projecten die hiervoor in aanmerking 
komen? Kunt u indicatief aangeven hoeveel geld er voor de 
verschillende projecten nodig is? 

35 Kunt u aangeven wat de budgetten zijn voor de Roadmap ERTMS, 
Winterhard spoor en overige projecten? 

36 Kunt u toelichten wanneer de Roadmap ERTMS zal verschijnen? 
37 Kunt u aangeven wat de budgettaire gevolgen zijn voor de 

projectbijdragen aan de regiotram Groningen, nu de gemeenteraad 
heeft besloten geen geld te begroten voor de regiotram? 

38 Wat zijn de nieuwe prestatieafspraken die gemaakt zijn en de 
nieuwe indicatoren die zijn opgesteld met betrekking tot verkeers-
management in de scheepvaart? 

39 Hoeveel spoorgoederenknooppunten gaat u aanpakken en hoeveel 
geld is hiermee gemoeid? 

40 Kunt u aangeven wat het percentage is van externe inhuur bij het 
ministerie van Infrastructuur en Milieu en bij Rijkswaterstaat? 

41 Betekent de desaldering voor tolinkomsten dat er geen rekening 
meer wordt gehouden met tolinkomsten? 

42 Heeft u ook gekeken naar alternatieven voor wegverlichting zoals 
het vaker toepassen van reflectoren en het vaker toepassen van 
led-verlichting? 

43 Kunt u aangeven welk deel van de bezuiniging op bermbeheer ten 
laste komt van natuurontwikkeling? 

44 a. Kunt u aangeven wat het uitzetten van rijkstrooksignalering 
financieel gezien oplevert? 
b. Heeft u ook een kosten/baten analyse gemaakt van de bezuinigin-
gen op DVM en de gevolgen voor de bereikbaarheid?
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